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Aan:  ledenvergadering HHCombi      
Betreft:  voorstel Darten volwaardig onderbrengen bij HHCombi 
Datum:   29 april 2022 
Van:   Titia Kootstra, namens het Algemeen bestuur HHCombi 
 

 
Aanleiding: 
In het bestuur van HHCombi is meerdere malen gesproken over de onduidelijke positie van de 
dartcommissie. In de bestuursvergadering van 4 oktober 2021 zijn Henriette de Jong en Henk 
Zantinge als afgevaardigden van de dartcommissie uitgenodigd om een deel van de 
bestuursvergadering bij te wonen. In die vergadering is het bijgaande voorstel ontwikkeld. 
 
In de bestuursvergadering van 2 november 2021 is bijgaand voorstel als voorgenomen besluit 
vastgesteld en het is besproken in de dartcommissie op 8 november jl. Het bestuur legt het voorstel 
voor aan haar leden in de algemene ledenvergadering op 13 juni 2022 ter besluitvorming.  
 
 
Doel: 
Het bieden van een optimale variatie aan sportmogelijkheden voor alle doelgroepen in en om 
Hijken/Hooghalen tegen zo laag mogelijke contributie en bestuurlijke inbedding van Darten bij 
HHCombi, zodat het formeel onderdeel van de vereniging wordt.  
 
 
Achtergrond: 
Jaren geleden is vanuit de sportvereniging spontaan een darttoernooi georganiseerd en gehouden in 
het clubhuis in Hooghalen. Het eerste jaar was alleen voor de leden van het toenmalige SV Halen. 
Later werd de aanmelding verruimd voor leden van HHCombi en overige inwoners van Hijken en 
Hooghalen. De commissie had alleen een inkomende en uitgaande geldstroom, maar niet een echte 
begroting en daarmee het algemene financiële plaatje niet transparant.  

  
 
Organisatie: 
Darten heeft een commissie en deze commissie organiseert in principe éénmaal per jaar een toernooi 
in het clubhuis van HHCombi in Hooghalen. Dit toernooi is toegankelijk voor alle HHCombi leden en 
overige inwoners van Hooghalen en Hijken. De functies zijn nu als volgt verdeeld: 
 
Voorzitter  Henk Zantinge   
Secretaris   Henriette de Jong (inclusief communicatie) 
Penningmeester Diane Beugel   
Sponsorzaken  Auke Lageman 
Technische zaken Wout Boers 
Algemeen lid  Jan Maris 
  
 

Bestuurlijke zaken: 
Om de bestuurlijke zaken inzichtelijk te krijgen en transparant te laten verlopen, hebben de 
dartcommissie en het algemeen bestuur van HHCombi het volgende afgesproken: 
 

1. Darten wordt - na instemming op de ledenvergadering - per 8 december 2021 
ondergebracht bij de kantinecommissie. Hiervoor is geen wijziging van statuten nodig. 

2. Financiële zaken die van invloed zijn op de HHCombi clubkas worden vooraf afgestemd 
met de penningmeester van het algemeen bestuur (Janny Huizing).  

3. Sponsorzaken worden afgestemd met het algemeen bestuurslid, belast met   
commerciële zaken (Vincent Horst). 

4. Kantinezaken worden afgestemd met de voorzitter kantinecommissie (Jan van Middelaar).  
5. Communicatieberichten worden opgesteld door de dartcommissie. Eindredactie en 

publicatie op de website en in de dorpskranten van Hijken en Hooghalen door het 
bestuurslid communicatie (Titia Kootstra).  

6. Het toevoegen van Darten aan HHCombi leidt in zichzelf niet tot verhoging van de 
contributie. Deelname aan het toernooi gaat gepaard met inschrijfgeld, hetgeen het 
toernooi kostendekkend maakt.  
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Operationele afspraken: 

1. De dartcommissie werkt met facturen voor sponsoren. Deze hebben de 
keuze om subsponsor (huidig tarief €25,-) of hoofdsponsor (huidig tarief 
€40,-) te worden. In beide gevallen krijgt de sponsor een factuur op basis waarvan het 
bedrag wordt overgemaakt aan de vereniging.  
 

2. De penningmeester van het algemeen bestuur ontvangt een factuurlijst en daarmee wordt 
inzichtelijk welke sponsor de verplichting heeft voldaan. 

 
3. De dartcommissie koopt zelf cadeaus/prijzen die nodig zijn bij het toernooi. Sponsoren die 

toch bijvoorbeeld een waardebon geven, krijgen een factuur voor de waarde van de bon. 
Zo houdt de vereniging grip op cadeaus/prijzen en wordt voorkomen dat er 
cadeaus/prijzen ongebruikt opgeslagen moeten worden. Er is een aantal cateraars die 
gedurende de dartweek hapjes sponsort, dit blijft toegestaan.  

 
4. Het inschrijfgeld voor deelname aan het toernooi blijft gehandhaafd en geeft de 

dartcommissie de ruimte snel te kunnen schakelen met de aanschaf van klein materiaal of 
reparaties tijdens het toernooi. 

 
5. Grotere materialen worden – na afstemming met de penningmeester van het algemeen 

bestuur – aangeschaft, waarbij rekening wordt gehouden met duurzaamheid en het 
verminderen van energiegebruik. 

 
6. De dartcommissie is verantwoordelijk voor de veiligheid tijdens het toernooi en neemt 

waar nodig passende voorzorgsmaatregelen. Als de algemene verzekering van HHCombi 
onvoldoende dekking biedt, wordt een evenementverzekering afgesloten voor het 
toernooi.  

 
7. Materialen die aangeschaft zijn of worden door de dartcommissie, zijn eigendom van de 

vereniging en worden beheerd door de vereniging. Opslag vindt plaats in het clubhuis.  
  
 
 NB: Helaas kon het geplande darttoernooi in januari 2022 niet doorgaan, vanwege coronamatregelen 
 
 
 
 
Voorstel aan de leden:  
Het bestuur van HHCombi stelt aan haar leden voor Darten bestuurlijk onder te brengen bij HHCombi 
onder de kantinecommissie, ingaande 14 juni 2022. 
 
 
 
 
 
 

     
 
Foto’s: HHCombi darttoernooi 2020 


